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3. Rendezvények (21:47) 

Hoksza Zsolt Nagy Gergelytől kért beszámolót a Gólyahajó kapcsán. 

 

Nagy Gergely: szóbeli beszámolóról volt szó, de készített írásosat is. 

- Előkészületek: júniusban (06.29-én) készült el a pályázat, egész nyáron egyeztetések folytak 

a Hallgatói Önkormányzatokkal, a hajóval az időpont miatt, a fellépőkkel, a támogatókkal. 

Augusztus elejére el is készültek az első koncepciók plákattal, Facebook cover-rel 

kapcsolatban, melyek sokat változtak még a végleges eseményig. 

- Végleges költségvetés: a bevételi oldalon nem szerepel, mert pénzszerű bevétel nem volt: a 

Coca Cola és a Bolls cégenként 50 000 Ft értékben termékekkel támogatta a rendezvényt, amit 

italakciókra fordítottunk. Az előzetes megbeszélésekhez képest csökkentek a jegyárak, az 

előzetes koncepcióval szemben végül lett fellépő. 

Bevételi oldalon: 891 db résztvevői jegy – Össz. bevétel: nettó: 1 514 881 Ft és bruttó: 

1 923 900 Ft 

Kiadási oldal: eredeti tervhez képest drágább lett a hajó bérlése a 2 órás menetidő miatt. Plusz 

költségként még belekerült Deniz fellépői díja (nettó 130 000 Ft). Össz. kiadás: nettó: 

1 409 364 Ft és bruttó: 1 765 588,1 Ft 

A tényleges mérleg: mínusz 250 706 Ft. 

A résztvevők kb. 65% gólya volt (és mentorok, seniorok). A rendezvény napján elfogyott az 

összes jegy. Hajnalban még 500 Ft-os buli-jegyeket is árusítottak, 28-an váltottak ilyen jegyet. 

A hajó megdicsérte a részvevőket, hogy nem okoztak kárt a hajóban és kulturáltan viselkedtek. 

 

Egy-két kisebb problémától eltekintve rendben lezajlott a hajó. Néhány túlzottan ittas személyt 

le kellett kísérni a hajóról a kikötés után. Egy személyt a viselkedése miatt kellett eltávolítani. 

 

Összesen 43 db önkéntes vett részt a lebonyolításban. (dekoráció: 5, beengedés: 6, 

forgalomirányítás és pakolás: 13, ruhatár: 15, szervezési feladatok: 4 fő)  

- Dekoráció időben elkészült, 5 perc csúszás volt a nyitásban. Csak az oszlopokra és a korlátokra 

lehetett dekorációt tenni (mivel frissen volt felújítva a hajó), melyek a korlátokról viszonylag 

hamar leszakadtak. 

- Beengedés: 15 percnél többet senkinek sem kellett kint várnia, maximum 40 fős sor torlódott 

fel, viszonylag gyors volt a beengedés. A tervezett indulásra (22:30) mindenkit be tudtak 

engedni. 



A 2 órás hajó menetrend tartva volt. 10 perccel később indult el a hajó, a plazmaferezises urat 

kellett megvárni. 

- Forgalomirányítók: zebránál; először csak a közelihez, majd a távolabbihoz is került ember. 

WC-knél is volt irányító, hogy ne állják el a folyosót.  

4 ember volt a tetőre felvezető lépcsőknél. Nem lett megnyitva a felső rész a balesetveszélyre 

való tekintettel. 

- Ruhatár: különböző fennakadások voltak, ennek több oka van.  

 Saját részéről a hiba: 3 ember volt beosztva óránkénti váltással. Komolyabb ruhatáras 

képzést kellett volna tartania nekik.  

 Időjárás problémák: nedvesek voltak a kabátok, ezért leáztak a cetlik, valamint a sok 

kabát is leverte egymásról a cetliket.  

 Váltásnál össze-vissza kerültek be a ruhák, kiadásnál nem volt egyszerű megtalálni már 

a ruhákat. A rendezvény emiatt egy órával tovább tartott. 

Hajnali 4-kor zárt hivatalosan a rendezvény, 3:30 helyett 4:30-kor zárt, ekkor 10-15 ember állt 

már csak a ruhatár előtt. Aki kivárta, az többnyire megkapta a kabátját. 1-2 emberről tud, aki 

nem kapta meg, vagy összecserélte. Már szinte mindenki visszakapta az ott/elhagyott ruháját. 

Egy esernyő nem került elő. 

- Kérdőív értékelése: többségében gólyák vettek részt. Többnyire Facebook-ról értesültek róla. 

A bejelentett fellépők egyáltalán nem befolyásolták a részvételt a rendezvényen (9%-ot 

befolyásolt csak). A válaszadók 80%-ának megfelelt a program kínálata. Majdnem mindennel 

elégedettek voltak, a ruhatár kapott nagy elégedetlenségi mutatót. 

A fellépőkről többségében pozitív visszajelzések vannak. Helyszínnel teljes mértékben 

elégedettek voltak. Az italakciókkal többnyire. Hajóút hossza: válaszolók többsége elégedett 

volt vele, 3% találta hosszúnak, 16% szerint lehetett volna hosszabb is. 

 

Berekméri Evelin: fut még a kérdőív? –Igen. A jelenlegi értékelésnél 200 fő töltötte ki (170 fő 

részt vett, 30 nem), 107 gólya résztvevő. 

 

Dukán András Ferenc:  

- A mínuszosságról: az ÁFA visszaigénylésekkel fog még pénz bejönni. Az esernyő 

tulajdonosát kárpótolni fogjuk. Szerinte 0 vagy szolid plusszal fog zárulni ez a rendezvény. 

- Kérdőívek kiértékelése: csak a gólyákat értékelte ki, eddig 109-et. Kb. megegyeznek Nagy 

Gergely adataival. A ruhatár egyértelműen problémás volt. Fellépők jó eredményeket kaptak. 

Italakciók jól sikerültek. Rendezvénnyel való elégedettség: viszonylag jók a számok (30 

nagyon elégedett volt, 68 elégedett, 10 kevésbé, 1 nem volt elégedett). 

20 szöveges értékelés érkezett: 15 a ruhatárra vonatkozott (5-6 nagyon negatív); Denizre 3 

visszajelzés; beengedésre: 1; mosdó, takarítás: 1; véradás: 1; Juhász Lacira: 2 negatív 

visszajelzés. 

 

Hoksza Zsolt: nagyon nem elégedett. Hogy került Szenes Áron a színpadra? –Dukán András 

Ferenc: tavalyi-tavalyelőtti hajónál is voltak a színpadon emberek. Dj Juhász Laci hívta fel őt. 

Nagy Gergely: DJ Dominique kérte, hogy mehessenek fel lányok táncolni a színpad elejére, 

ezután következett Juhász Laci. 

További hozzászólások érkeznek ehhez. 

Hoksza Zsolt szerint egy TTK HÖK-ös rendezvénynek nem Szenes Áron személyéről kéne 

szólnia.  

 

Horváth Luca: 1 órával később fejeződött be a rendezvény. Ezt ki kell fizetni? –Dukán 

András Ferenc: Igen, ki kell fizetni. Plusz költség lesz még az elveszett cuccok kárpótlása. 

 



Horváth Tamás: direkt így volt betervezve, hogy akkor kerül ki a kérdőív, mikor jött az üzenet 

levelezőlistára, hogy be kell számolnod? 15 nappal a Gólyahajó után? –Nagy Gergely: már 

korábban tudott arról, hogy be kell számolnia. Sokkal hamarabb szerette volna kitenni a 

kérdőívet, de csak mostanra sikerült (egyeztetések zajlottak a kérdésekről). 

 

Saáry Ákos az italakciókról kérdez, mert nem találkozott ezzel. –Nagy Gergely: nem lett külön 

kiemelve, az utolsó hét közepén derült ki, hogy mi mennyire lesz akciós. –Ákos: nem érzi, hogy 

annyira hirdetve lett volna, hogy mi az akciós. Legalább a helyszínen hirdetni kellett volna. –

Gergely: Volt italakciós poszt a Facebook-on aznap, de a helyszínen valóban lehetett volna 

jobban hirdetni. 

 

Hoksza Zsolt: Deniz ki lett fizetve? –Dukán András Ferenc: Igen, de szerződés nem lett kötve 

vele. –Zsolt: ezt a kérdést már fórumon már feltettem, de mit gondol Hallgatói Alapítvány 

120 000 Ft ablakon való kidobásáról? –Dukán András Ferenc: hibának tartja, a kuratóriumnak 

is mondta, hogy elrontotta. Meghallgatott sok véleményt, és azt gondolta jó ötlet lehetne, de 

nem volt az. Ez egy hiba, sajnálja. Szakmailag meggondolatlan volt abban az idősávban 

felléptetni. 

 

Saáry Ákos szerint nem a fellépővel volt baj, hanem hogy rosszkor lépett fel. Annyira korán 

volt, hogy nem vonzotta be az embereket még. 

Dukán András Ferenc abban bízott, hogy eljönnek a résztvevők fél órával korábban, nyitásra 

a hajóra. 

Nagy Gergely: ruhatáron kívül akkor már volt 50-50 fő a másik két teremben, és kint a 

hajókorlátnál. 

 

Hoksza Zsolt: hallgatóként ő elégedett volt a rendezvénnyel, de látott hiányosságokat. Hogy 

fordulhatott például az elő, hogy egy ruhatáros nem tudta, ki a ruhatárfőnök? Illetve hogy a 

megrendelt biztonsági személyzet nem tudta a rendezvény elején, hogy mi a dolga? (a 

megrendelt, fizetett biztonságiak) 

-Nagy Gergely: a színpad két oldalán állt két biztonsági őr, egészen a tilalom feloldásáig 

felügyelték, hogy senki ne menjen fel a színpadra. Ez időközben lett megbeszélve. 

-Hoksza Zsolt: a biztonságiaktól azt az információt kapta, hogy odamentek, és nem tudták mi 

a feladatuk, valamint a fellépővel közös öltözőbe kerültek. –Gergely: Igen, egy darab öltözőt 

kaptak összesen, ezt használták mind. A biztonságiaknak volt egy biztonsági főnöke, aki 

pontosan tudta, mi a dolguk.  

-Horváth Tamás: a Gólyahajó előtt volt-e a biztonsági személyzettel, vagy a főnökükkel 

helyszínbejárás? –Gergely: A biztonsági főnökkel egyszer körbejárták a hajót. 

 

Nagy Gergely: ruhatárfelelős és ruhatár problémája: egy héttel a rendezvény előtt a 

ruhatárfelelős (Rózsás Eszter) közölte, hogy mégsem tud részt venni. A helyszíni 

koordinálással Herpai Júlia lett ezután megbízva. Volt ott olyan senior, aki hivatalosan nem 

volt a ruhatárban beosztva. 

Kuti Péter: olyan valóban volt, hogy a ruhatárosok nem tudták mi a dolguk, és hogy ki kicsoda. 

Nagy Gergely: előző este volt egy egyeztetés itt a Campuszon, amin a szervezők többsége jelen 

is volt. 

 

Kuti Péter: a hajó kommunikációja szerinte nagyon gyenge volt. –Nagy Gergely: mire 

gondolsz ez alatt? –Meghirdetés, Facebook. A Facebook oldal hirdette meg augusztusban, hogy 

lehet jelentkezni segítőnek, ilyen információkat nem szokás megosztani. 

Nagy Gergely: a kommunikáción és a ruhatáron nagyon sokat változtatna. 



 

Nagy Gergely javasolja, hogy mihamarabb találjunk időpontot jövőre, mert már le lehet foglalni 

a hajót. 

 

Dukán András Ferenc: ruhatár felkészültsége – nagyon fiatal csapat volt. A ruhatár 

koordinátora nem lehet Rózsás Eszter a bálon ennek fényében. Elfogadja azt, hogy a 

Választmány ezt egy súlyos dolognak értékeli. Ha a Választmánynak ez az igénye, hogy ne ő 

legyen a koordinátora, akkor így teszünk. 

Hoksza Zsoltnak nem az az igénye, hogy ne Eszter legyen, hanem az, hogy a ruhatárosok 

legyenek felkészítve, felkészülve arra, hogy mit kell csinálniuk. 

Dukán András Ferenc: a ruhatár most megbukott, összedőlt az eddig jól működő rendszere. 

Lukács Károly: tavaly kb. 600-an voltak. Egyszerűen csak el kell képzelni ezer embert, hogy 

hogyan cselekszik, mekkora teret foglal stb. 

 

Nagy Gergely köszöni a segítséget az önkénteseknek.  

  

Dukán András Ferenc: Hoksza Zsolt kért Nagy Gergelytől egy rendezvényszervező biztosi 

beszámolót. Azt kérted, hogy a Gólyahajóról számoljon be, vagy a rendezvényszervező biztosi 

munkájáról? –Zsolt: „számolj be, főleg a Gólyahajóra koncentrálva” Egyébként van egy olyan 

kötelezettség, hogy ha valakinek nem fogadják a beszámolóját, akkor ismételten be kell 

számolnia 30 napon belül.  

Ismételt beszámoló, rendkívüli beszámoló vagy Gólyahajó beszámoló? Vita folyik erről. 

 

Hoksza Zsolt: rendkívüli beszámolást kért, melyben főként a Gólyahajóra koncentráljon. 

 

Nagy Gergely kiegészíti ennek fényében beszámolóját:  

- Elkezdte bekérni az adatokat a rendezvénynaptárhoz, nem tette még nyilvánossá. A fix 

időpontokról fog csinálni egy nyilvános verziót is. 

Berekméri Evelin: elküldte elvileg az adatokat, nem tudja Gergely megkapta-e. –Nagy 

Gergely: ilyen probléma volt a biológián is, majd megnézni megint az üzeneteket. 

- Részt vett az EHÖK rendezvényes ülésén, amin az ügyrendet beszélték meg. Volt szó ezen 

még a közös gólyabálról (ami minket nem érint); december 3-a környékén Jeges est/Mikulás 

bulit szeretnének tartani, elvileg alakulóban van valami. 

 

Hoksza Zsolt: Gólyabál kapcsán: most nem lesz a több kari gólyabál, majd februárban 

leghamarabb. PPK-nak és ÁJK-nak lesz gólyabálja. 

 

Nagy Gergely: rendezvényes ülésen nagyjából erről volt szó. Beszámoltak a tagok a kari 

rendezvényeikről. Igényfelmérést még nem tartott, hogy milyen rendezvények kellenének. 

Naptárhoz kér még információkat a matekosoktól, földesektől, kémiásoktól az időpontokról.   

 

Nyáron a Gólyahajó előkészülete zajlott. Amíg nem volt tisztségben szintén a hajóval 

foglalkozott. Abba a beszámolójába nem tud mást beleírni, mert hivatalosan nem 

foglalkozhatott mással. 

 

Horváth Luca: ismételt beszámolót akkor még kell tennie Nagy Gergelynek? –Igen. 

Tervezett amúgy is egy féléves beszámolót 

Csak az októberi beszámolója nem lett elfogadva, ezért ismételt beszámolót kell tennie 30 

napon belül (november 13-ig). 

 



Hoksza Zsolt javaslata: Titkos szavazás a beszámolóról. A Választmány egyhangúan 

támogatja, hogy titkosan szavazzunk. 

 

Titkos szavazás: 

…/2015 (XI.02) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen és 4 

nem szavazat mellett elfogadta a Nagy Gergely rendezvényszervező biztos rendkívüli 

beszámolóját. 
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